
Referat fra møde den 9. juni 2015 i Hagested Lokalforum/Beboerforening. 

Der er afholdt bestyrelsesmøde med deltagelse af følgende: 

Per Rasmussen, Jens-Knud Nielsen, Christina Hardis, Kirsten Petersen, Dorte Ravnholt Petersen og 

Inge Rasmussen. 

Besøg af Jesper Petersen fra Børnehusets bestyrelse. 

Godkendelse af referat fra sidste møde. 

Referatet blev godkendt. 

 

Siden sidst. 

Christina har fået overført kasserer jobbet fra den tidligere kasserer i Beboerforeningen, og vil nu 

udsende opkrævning på kontingent for 2015 på kr. 50,00 pr. medlem. 

Det blev besluttet at referat fra bestyrelsesmøderne skal i Hagested Nyt og på Hagested 

hjemmeside. 

 

Børnehuset. 

Børnehuset har fået tildelt Grønt flag, det markeres den 10. juni, hvor borgmesteren kommer på 

besøg. Børnehusets bestyrelse og Lokalforum/Beboerforenings bestyrelser vil holde et fælles 

møde, Jesper Petersen kommer med et par datoer. 

 

Areal ved hallen. 

Ved Hagested hallen er der to stykker jord, det ene har Hagested idrætsforening  haft rådighed 

over, det er tidligere blevet brugt til afbrænding af  skt. hansbål, i øjeblikket ligger der mange 

grene og meget andet, det er blevet en lille losseplads. Per vil bede Vej og Park om at rydde 

arealet. Der vil blive sået græs, så arealet kan bruges til hundelufter plads. 

 

Det andet areal har HG 29 haft rådighed over, foreningen har plantet grantræer, som er blevet 

meget høje, her trænger der også til en kraftig oprydning. Arealet kunne bruges til noget positivt 

måske kunne der laves stier i den lille skov, så børnehuset kunne bruge arealet til en aktivitet. Det 

kræver en dialog med HG29. 

Hjemmeside.  

Jonna har gjort et stort stykke arbejde og fået lavet en god hjemmeside. Vi skal alle huske at 

informere om nyt til hjemmesiden, så den altid er aktuel. 

 

Liste over foreninger. 

Dorte har lavet en liste over foreningerne i Hagested og omegn. 

 

Forretningsgang. 

Forretningsgangen for Lokalforum/Beboerforening vil blive rettet til af Christina. 

Hvad er vi  -   hvad skal vi. 

Hver forening skal udvikle sig selv. Lokalforum/Beboerforening skal være tovholder,  hvis 

foreningerne ønsker en hjælpende hånd. Skal målet være Årets landsby 2017 ? 

 



Naturens dag. 

Naturens dag er søndag den 13. september 2015. Friluft Rådet har udnævnt denne dag til en 

landsdækkende Naturens Dag. 

Jens –Knud har lavet et meget flot oplæg med rigtig mange aktiviteter. Børnehuset og alle 

foreningerne vil blive inviteret til et møde, hvor dagen vil blive planlagt. 

 

Evt. 

Per vil deltage i et møde den 22. juni vedr. solcelleanlæg på Lammefjorden. 


